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 > Retouradres Postbus 16375 2500 BJ  Den Haag 

 
De voorzitter van de Eerste Kamer 

der Staten-Generaal 

Postbus 20017 

2500 EA Den Haag 

 

 

Datum 9 maart 2011 

Betreft Kamervragen Friese taal en cultuur 

 

 

 

Hierbij zend ik u het antwoord op de vragen van het Kamerlid Ten Hoeve.  

 

De vragen werden mij toegezonden bij uw bovenaangehaalde brief met 

kenmerk 147769.u/GJH/WdB/ch. 

 

De antwoorden zijn tevens in het Nederlands bijgevoegd.  

 

  

de staatssecretaris van Onderwijs, Cultuur en Wetenschap, 
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Rijnstraat 50 

Den Haag 

Postbus 16375 

2500 BJ  Den Haag 

www.rijksoverheid.nl 
  

Onze referentie 

277271 
  

 

 



 
 

 

  

  
 

 

 

Datum 

 
 

Onze referentie 

277271  

 

 

 

Antwoorden op de schriftelijke vragen van  

het Kamerlid Ten Hoeve van de Eerste Kamer der Staten-Generaal  

aan de Staatssecretaris van Onderwijs, 

Cultuur en Wetenschap (ingezonden d.d. 15 februari 

2011, kenmerk 147769.u/GJH/WdB/ch) 

 

 

1 Vraag:  Is het juist dat het overleg over beleid voor de culturele sector gevoerd 
zal worden met alleen de negen grote steden?  

Antwoord: Nee, dit is niet juist. Er wordt overleg gepleegd met de G9, 

landsdelen en met IPO en VNG.  

 

2 Vraag:  Is het juist dat naar aanleiding van dit overleg ook de invulling van de 
door de regering voorgenomen bezuinigingen moet plaats vinden? 

Antwoord: Nee, deze overleggen zijn om informatie uit te wisselen. De Raad 

voor Cultuur komt met een advies over de invulling van de voorgenomen 

bezuinigingen.  

 

3 Vraag: Is de staatssecretaris ook van mening dat een groot deel van de 
culturele instellingen en het culturele aanbod in de provincie Friesland direct te 

maken heeft met de taalsituatie in de provincie? Als de staatssecretaris meent 

dat dit niet zo is, hoe ziet hij dat dan wel?  

Antwoord: Nee. Uitgangspunt bij de culturele Rijksgesubsidieerde instellingen is 

kwaliteit en hun betekenis voor de Nederlandse basisinfrastructuur.  

  

4 Is de staatssecretaris ook van mening dat alles wat met de positie van de 
Friese taal, en daarmee ook met de positie van de Friese minderheid te maken 

heeft alleen maar zinvol met de instanties in Friesland besproken kan worden? 

En dat de belangen die met de taal te maken hebben, niet behartigd kunnen 

worden door andere dan Friese instanties? Als de staatsecretaris meent dat dit 

niet zo is, hoe ziet hij dat dan wel?  

Antwoord: Er is een bestuursakkoord Friese taal en cultuur waarin afspraken 

zijn gemaakt tussen het Rijk en de provincie met betrekking tot de Friese taal 

en cultuur. Deze bestuursafspraak Friese taal en cultuur 2011 is geldig tot 31 

december 2011. Hoe en of de in deze bestuursafspraak gemaakte afspraken na 

deze datum worden voortgezet wordt nu bezien mede in het kader van het 

vervolg op het bestuursakkoord 2008-2011. In dit bestuursakkoord werd 

afgesproken dat de Minister van Binnenlandse Zaken en Koninkrijksrelaties 

concrete voorstellen doet om rijkstaken en -bevoegdheden op het terrein van 

de Friese taal zoveel mogelijk naar de provincie Fryslân te decentraliseren.  

 

5 Is de staatssecretaris bereid om over zaken die de Friese cultuur, de Friese 
instellingen en het Friese culturele aanbod betreffen, overleg te voeren met de 

provincie Friesland en eventueel de Friese gemeenten in plaats van 

bijvoorbeeld de gemeente Groningen?  

Antwoord: Ja, ik ben bereid om met de provincie Fryslân overleg te voeren, 

bijvoorbeeld via het overleg met landsdeel Noord.  
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Antwurden op de skriftlike fragen fan  

it Keamerlid Ten Hoeve fan de Earste Keamer fan de Steaten-Generaal  

oan de Steatsssiktaris fan Underwiis, 

Kultuer en Wittenskip (ynstjoerd d.d. 15 febrewaris  

2011, merkteken 147769.u/GJH/WdB/ch) 

 

1 Fraach: Is it just dat it oerlis oer belied foar de kulturele sektor fierd wurde sil 

mei allinne de njoggen grutte stêden (de G9) ? 

Antwurd: Nee, dat is net it gefal. Der is oerlis geande mei de G9, de lânsdielen 

en mei IPO en VNG.  

 

2 Fraach: Is it just dat nei oanlieding fan sok oerlis ek de ynfolling fan de troch it 

regear foarnommen besunigingen pleats fine moat? 

Antwurd: Nee, dizze oerlizzen binne ornearre om ynformaasje út te wikseljen. 

De Rie foar Kultuer komt mei in advys oer de ynfolling fan de foarnommen 

besunigingen.  

 

3 Fraach: Is de steatssiktaris ek fan miening dat in grut part fan de kulturele 
ynstellings en it kulturele oanbod yn de provinsje Fryslân direkt te krijen hat 

mei de taalsituaasje yn de provinsje? As de steatssiktaris mient dat soks net sa 

is, hoe sjocht hy dat dan wol? 

Antwurd: Nee. Utgongspunt by de troch it Ryk subsidiearre kulturele ynstellings 

is kwaliteit en harren betsjutting foar de Nederlânske basisynfrastruktuer.  

 

4 Fraach: Is de steatssiktaris ek fan miening dat alles wat mei de posysje fan de 
Fryske taal, en dêrmei ek mei de posysje fan de Fryske minderheid, te dwaan 

hat allinne mar sinfol mei de ynstânsjes yn Fryslân besprutsen wurde kin? En 

dat de belangen dy't mei de taal anneks binne net behertige wurde kinne troch 

oaren as troch Fryske ynstânsjes? As de steatssiktaris mient dat soks net sa is, 

hoe sjocht hy dat dan wol? 

Antwurd: Der is in bestjoersakkoart Fryske taal en kultuer wêryn’t Ryk en de 

provinsje ôfspraken makke hawwe oangeande de Fryske taal en kultuer. Dy 

bestjoersôfspraak Fryske taal en kultuer 2001 is jildich oant 31 desimber 2011. 

Hoe’t en oft de yn dy bestjoersôfspraak makke ôfspraken nei dy datum fuortset 

wurde, wurdt no besjoen mei yn it ramt fan it ferfolch op it bestjoersakkoart 

2008-2011. Yn dat bestjoersakkoart waard ôfpraat dat de Minister fan Ynlânske 

Saken en Keninkryksrelaasjes konkrete útstellen docht om rykstaken en –foech 

op it stik fan de Fryske taal safolle mooglik te desintralisearjen nei de provinsje 

Fryslân ta.  

 

5 Fraach: Is de steatssiktaris ree om oer saken dy't de Fryske kultuer, de Fryske 
kulturele ynstellings en it Fryske kulturele oanbod betreffe, oer te lizzen mei de 

provinsje Fryslân en evt. de Fryske gemeenten yn pleats fan mei bygelyks de 

gemeente Grins? 

Antwurd: Ja, ik bin ree om mei de provinsje Fryslân oerlis te fieren, bygelyks 

fia it oerlis mei lânsdiel Noard.  

 

 

 


